
  

   
 
 
 
 
Vragen aan wethouder Meijs ingevolge art. 38 
 
 
De wethouder laat onderzoek doen naar de opvang bij HVO/Q. De fractie van de SP heeft 
daarover de volgende vragen: 
 

Waarom heeft de wethouder de commissie Samenleving niet op de hoogte gesteld van dit 
onderzoek? 

Waarom is de commissie Samenleving niet gevraagd of zij onderzoeksvragen hebben? 

 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
SP Haarlem 
 


